
 
 

 

 

 

 

 
 

15 Ιουνίου, 2003 
 
 
 
Αγαπητέ συνάδελφε, 

 

Εσωκλείουμε για ενημέρωση τα πρακτικά της Γενικής Συνέλευσης της Π.Ε.Δ. που 

πραγματοποιήθηκε στις 9 Μαΐου 2003, στην Αθαλάσσα. 

Επίσης επισυνάπτουμε αναθεωρημένη κατάσταση μελών της Π.Ε.Δ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς, 

 

 

(Γιώργος Παττίχης)             (Ανδρέας Χρίστου) 

      Πρόεδρος                  Γραμματέας 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Πρακτικά της Ετήσιας Γενικής Συνέλευσης  της Παγκύπριας Ένωσης 

Δασολόγων που έγινε στην Αθαλάσσα στις 9 Μαΐου, 2003 

______________________________________________ 

 

 

Παρόντες 

 

Από το Διοικητικό Συμβούλιο: 

1. Γεώργιος Παττίχης (Πρόεδρος) 

2. Τάκης Τσιντίδης (Αντιπρόεδρος) 

3. Ανδρέας Χρίστου (Γραμματέας) 

4. Αλέκος Χριστοδούλου (Μέλος) 

 

Από τα υπόλοιπα μέλη: 

5. Αριστείδης Ιωάννου 

6. Ευριπίδης Μιχαηλίδης 

7. Σάββας Θεοφάνους 

8. Ανδρέας Χαραλάμπους 

9. Πέτρος Αναγιοτός 

10. Αντώνης Κουταλιανός 

11. Κυριάκος Κυριάκου 

12. Χρήστος Αττιπάς 

13. Μάρκος Δανιήλ 

14. Ξενοφών Χ”Κυριάκου 

15. Κωνσταντίνος Νικολάου 

16. Ανδρέας Χριστοδούλου 

17. Χαράλαμπος Αλεξάνδρου 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Λογοδοσία του Διοικητικού Συμβουλίου της ΠΕΔ για τα    

πεπραγμένα του έτους 

 

Ο Πρόεδρος της ΠΕΔ καλωσόρισε τους συναδέλφους και αναφέρθηκε στα πιο κάτω 

θέματα: 

 

Α)  Πρόγραμμα UNOPS 

Το πρόγραμμα που έχει ως σκοπό την προστασία του γύπα έχει σχεδόν ολοκληρωθεί. 

Ζητήθηκε από τις αρμόδιες αρχές του προγράμματος (UNOPS)  παράταση μέχρι τον 

Ιούνιο 2003 για να γίνουν οι τελευταίες εργασίες και να αξιοποιηθεί το υπόλοιπο 

ποσό που ανέρχεται σε £7 000 περίπου. Η σχετική παράταση δόθηκε.   

Με την ολοκλήρωση του προγράμματος θα ετοιμαστεί έκθεση και παρουσίαση των 

αποτελεσμάτων από την ΠΕΔ. 

 

Β) Ίδρυση Γεωτεχνικού Επιμελητηρίου στην Κύπρο 

Οι διαδικασίες για ίδρυση γεωτεχνικού επιμελητηρίου στην Κύπρο  βρίσκονται σε 

προχωρημένο στάδιο και πρόκειται να γίνει τελική συζήτηση του προωθούμενου 

νομοσχεδίου. 

Η γενική συνέλευση των κτηνίατρων απέρριψε την πρόταση για ένταξη στο 

ΓΕΩΤΕΚ. Έτσι οι υπόλοιποι γεωτεχνικοί κλάδοι αποφάσισαν να προχωρήσουν χωρίς 

την ένωση των κτηνιάτρων. 

 

Γ)  Αναδιοργάνωση Δημόσιας Υπηρεσίας 

Έγινε ενημέρωση για το τελικό αποτέλεσμα και τη ψήφιση του σχετικού 

νομοσχεδίου. 

  

Δ)  Επανέκδοση του βιβλίου των Ενδημικών Φυτών της Κύπρου  

Η επανέκδοση του βιβλίου των Ενδημικών Φυτών της Κύπρου δεν έγινε δυνατή μέσα 

στο 2002-2003 λόγω φόρτου εργασίας του συναδέλφου που ανέλαβε τη βελτίωση του 

βιβλίου. 

Ο συνάδελφος Τάκης Τσιντίδης ανέλαβε να κάνει τις αναγκαίες βελτιώσεις μέσα στα  

επόμενα 1-2 χρόνια. 

Υπάρχουν γύρω στα 400 βιβλία υπόλοιπο και μπορούν να καλύψουν τις ανάγκες για 

τον επόμενο χρόνο.  Έγινε εισήγηση για αγορά όλων των βιβλίων από την Τράπεζα 

Κύπρου και την πώληση τους από την ΠΕΔ. 

 

 

 



Ε) Παραχώρηση χρηματικού ποσού από τον Οργανισμό Νεολαίας 

 

Ο Οργανισμός Νεολαίας παραχώρησε στην ΠΕΔ το ποσό των £900 με την 

προϋπόθεση να ετοιμαστεί πρόγραμμα για τη δαπάνη του. Έγινε πρόταση από τον 

πρόεδρο της ΠΕΔ για να χρησιμοποιηθεί μέρος για αγορά εκκολαπτικών μηχανών για 

τα αυγά του γύπα.  Επίσης, το υπόλοιπο του ποσού μπορεί να δαπανηθεί για αγορά 

άλλου εξοπλισμού και για ξενάγηση στο παρατηρητήριο του Γύπα στον Αϊ Γιάννη. 

Την τελική απόφαση θα την πάρει το Διοικητικό Συμβούλιο της ΠΕΔ. 

 

Στ) Συνέδριο της Ένωσης Ευρωπαίων Δασοπόνων στην Κύπρο 

Η Κύπρος επιλέγηκε ως η χώρα που θα φιλοξενήσει το Συνέδριο της Ένωσης 

Ευρωπαίων Δασοπόνων.  Το συνέδριο θα γίνει στη Λάρνακα την περίοδο 22-26 

Οκτωβρίου 2003.  Η ΠΕΔ σε συνεργασία με τον Σύνδεσμο Αποφοίτων Δασικού 

Κολεγίου έχουν αποστείλει την πρώτη ανακοίνωση / πρόσκληση προς τα μέλη της 

Ένωσης Ευρωπαίων Δασοπόνων για συμμετοχή στο Συνέδριο. 

 

2. Λογοδοσία του Ταμία 

 

Λόγω απουσίας του Ταμία, η ταμειακή κατάσταση παρουσιάστηκε από τον Πρόεδρο.  

Το υπόλοιπο στο ταμείο κατά το τέλος του έτους ήταν £11.760,29 (αντίγραφο της 

ταμειακής κατάστασης επισυνάπτεται). 

 

Μετά από σχετική συζήτηση εγκρίθηκαν τόσο η λογοδοσία όσο και η ταμιακή 

κατάσταση, όπως αυτές παρουσιάσθηκαν από το Διοικητικό Συμβούλιο. 

 

3.        Νέα θέματα 

 

α)  Αυτοκίνητο που αγοράστηκε από το πρόγραμμα του Γύπα.  

Το αυτοκίνητο που αγοράστηκε με το πρόγραμμα του γύπα (UNOPS ) προς το παρόν 

θα παραμένει στην ΠΕΔ.  Επειδή το πρόγραμμα βρίσκεται προς το τέλος του, να 

εξεταστεί η πιθανότητα να παραχωρηθεί ή να πωληθεί στο Τμήμα Δασών. 

 

Ο συνάδελφος Α. Ιωάννου (Διευθυντής Τμήματος Δασών) είπε ότι το αυτοκίνητο 

πρέπει πρώτα να επιθεωρηθεί από το ΗΜΥ και στη συνέχεια το Τμήμα Δασών  να 

πάρει έγκριση από το Υπουργείο Οικονομικών για αποδοχή της παραχώρησης. 

 

Η εισήγηση για πώληση και είσπραξη λεφτών από την ΠΕΔ δεν έγινε αποδεκτή.  Το 

θέμα θα εξεταστεί από το Διοικητικό Συμβούλιο της ΠΕΔ. 



 

β)  Βραβείο σε σχολεία. 

Έγινε εισήγηση από τον συνάδελφο Αριστείδη Ιωάννου για καθιέρωση βραβείου σε 

σχολεία μετά από διαγωνισμό. 

Το θέμα συζητήθηκε  και λέχθηκε από όλους ότι ένα μέρος του ποσού που προκύπτει 

από τους τόκους των καταθέσεων πρέπει να αξιοποιηθεί σε τομείς που έχουν σχέση 

με τους στόχους της ΠΕΔ. 

 

 

Με την ολοκλήρωση των εργασιών της Γενικής Συνέλευσης, ο Πρόεδρος 

ευχαρίστησε τους συνέδρους για τη γόνιμη συζήτηση που έγινε και κήρυξε την λήξη 

των εργασιών της. 

Ακολούθησε συνεστίαση σε εστιατόριο της Λευκωσίας με έξοδα της Π.Ε.Δ.. 

 

 

 

 


